

2011职称英语卫生B级概括大意练习(5) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022_2011_E8_81_8C_E7_A7_B0_c91_646373.htm 阅读下面这篇短文，短文后有2

项测试任务：（1）第1 - 4题 要求从所给的6个选项中为第1 - 4段每段选择1个正确的小标题；（2）第5 - 8题 要求从所给的6个选项中选择4个正确选项，分别完成每个句子。概括大意与完成句子题

Old Man Myths and Realities 1 When does a middle-aged man become an old man? Officially, of course, its when we reach retirement age. But, as we all know, this is a fairly blunt（生硬的）method of decision making. As life expectancy（预期寿命）increases, retirement planning needs to be changed. This is because being an old man today is very different from what it was a generation or so ago. 2 Sixty-five is the new middle-aged man. These days people are talking about the young-old, that is ages 70-75, and those over 75 as the old-old. The young-old frequently continue in good health and maintain strong links with friends and family. The old-old have a much higher chance of poor health and social isolation.来源：www.100test.com 3 Although men are living longer, there are still more old women than old men. This fact alone should arouse interest as to why. Relatively little is actually known about why this is the case or about the experiences of the old man. Sure, we are aware that the old man experiences anxiety, financial problems, loneliness, etc., but thats really about all we know. 4 It is usually believed that the old man often complains about their health. In fact, most rate their health as good even though most are diagnosed with

at least one chronic illness. The physical health of the old man is strongly affected by their health behavior when they were younger. 1 Paragraph 1 _____ . 2 Paragraph 2 _____ . 3 Paragraph 3 _____ . 4 Paragraph 4 _____ . A New definitions of the old man B Changing concept of the old man C Health of the old man D Happy old man and sad old man E Limited knowledge of the old mans experiences F Contempt for the old man 5 Nowadays men generally live longer than _____ . 6 A man in his mid-60s is now regarded as _____ . 7 More research should be done on the experiences of _____ . 8 Most old men consider themselves to be _____ . A in good health B in the past C in the wrong D the old man E a middle-aged man F a young man 【参考答案】 1. B 2.

A 3. E 4. C 5. B 6. E 7. D 8. A 为了能及时获取2011年职称英语相关信息，建议大家收藏#333333>百考试题职称英语考试频道点击收藏，我们会第一时间发布相关信息。相关推荐

：#0000ff>2011职称英语卫生B级概括大意练习(3) #0000ff>2011职称英语卫生B级概括大意练习(4) #ff0000>编辑推荐

：#0000ff>2011年职称英语卫生阅读背诵模板汇总 #0000ff>2011年卫生类职称英语考试模拟试题及答案 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com